

- Agenda 4-landenoverleg besproken.
- ZICN spreekt intern met collega's over mogelijke uitbreiding van IC-capaciteit. Op dit moment bevindt men zich nog niet in de gevarenzone naar rato van de bevolking. Blijft ook een politieke afweging indien er meer uit NL moet worden gestuurd. ZICN kijkt met de ziekenhuizen ook gezamenlijk naar een opschalingsplan en samenwerking tussen de (ei-)landen. Ziekenhuizen lijken bereid. Politiek moet dit morgen worden besproken. Dit punt moet t.z.t. in afstemmingsoverleg komen. Stas zal dit punt morgen al bespreken tijdens de MCC. MP heeft tijdens Catshuis overleg standpunt ingenomen dat BZK de financiële steun voor de Landen niet mag korten v.w.b. Covid-zorg.
- Naar verwachting zullen de landen morgen aangeven meer personeel nodig te hebben. ZICN staat daar coöperatief in maar kijkt kritisch per verzoek.

- Nodig om afspraken over beschikbaarheid van vaccin voor (ei-)landen moeten geformaliseerd worden. Daar is ZICN mee bezig. Gesproken over of Landen hierover geïnformeerd kunnen worden met het verzoek om hier geen grote ruchtbaarheid aan te geven. Aanpak van NL is vergelijkbaar met (10)(2a) voor hun gebieden. Alternatieve route voor de Landen is via de Amerikaanse tak van (10)(2a). Waarschijnlijk is EU-traject financieel aantrekkelijker.
- Gesproken over evacuatie van o.a. nierdialysepatiënten in het geval van een orkaan. V.w.b. de BES zijn afspraken gemaakt. Landen moeten elkaar hierin helpen.

Besluit

- Stas meldt de stand van zaken v.w.b. besmettingen en de zorgcapaciteit morgen en marge van MCC.
- Stas checkt bij MVWS of we de Landen kunnen informeren over hun deelname aan aankoopprogramma vaccins.